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                                             INTERPELACJA

dot. dofinansowanie Stowarzyszenia Kultury Fizycznej 
                      „ Częstochowska Siatkówka”. 

Szanowny Panie Prezydencie, 02.10.2024 r. na prośbę Stowarzyszenia
Kultury Fizycznej „ Częstochowska Siatkówka” spotkałam się z 
przedstawicielami klubu w sprawie konieczności dofinansowania ww. 
klubu kwotą 70 tys zł by zachować płynność finansową i możliwość dalszej 
działalności, która czytając dokumenty z załącznika jest pasmem 
sukcesów siatkarskich na poziomie nie tylko miasta i regionu, ale kraju i 
europejskim. 
Temat z tego co wiem jest znany w Wydziale Kultury i Sportu naszego 
Urzędu i zostały poczynione też pewne kroki z zakresu Wydziału Edukacji, 
które wspomogły klub niestety pomimo tych starań Klub potrzebuje 
dalszego wsparcia. 
Sponsorzy i wkład własny zarządu jest bardzo duży, ale wcześniejsze 
rozliczenia spowodowały deficyt , który by dalej działać powinien być 
zmniejszony. Znając sukcesy Klubu oraz wkład w szkolenie setek 
młodzieży wstawiam się za tą prośbą i proszę Pana o przekierowanie 
środków. Wiem, że mogę otrzymać informację , że to Rada Miasta głosuje, 
ale w tym trudnym o czym wiem  budżecie liczę, że da się ze strony Urzędu 
wygospodarować wsparcie. Dziękuję za zrozumienie.

Zał. Pisma Klubu                                             Z poważaniem 
Małgorzata Iżyńska


